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Kandidatuur POC Wiskunde: Anouar Kouraich 

Ik ben Anouar Kouraich en ik stel me graag kandidaat voor de POC Wiskunde. Momenteel 

ben ik in mijn tweede jaar twin wiskunde-fysica. De voorbije twee jaar heb ik ook al in het 

POC gezeten eerst als waarnemer en dit jaar als lid.  Met deze ervaring kan ik dus zeker een 

grotere meerwaarde bieden aan het studentenkorps. Daarom wil ik me volgend jaar ook 

graag engageren, de studenten te vertegenwoordigen en om hun belangen te verdedigen.  

Anouar Kouraich      



Hallo,  

 

Ik ben Caro Hermans. Ik zit momenteel in mijn 2e fase van de bachelor Wiskunde. Ik zou graag 

opkomen voor POC wiskunde omdat ik het heel belangrijk vind dat studenten goed 

vertegenwoordigd kunnen worden en mee inspraak hebben over zaken in verband met onderwijs. 

Ook al heb ik het de vorige jaren nog niet gedaan, ik heb het altijd al heel interessant gevonden en 

wil me ook inzetten om hier een deel van uit te maken.  

 

Met vriendelijke groeten  

Caro Hermans 



Beste studenten,

Bij deze zou ik, Jasper Dekoninck, me graag kandidaat stellen voor het mandaat als student in
de POC Wiskunde voor het academiejaar 2020-2021. Ik zit momenteel in mijn tweede bachelor
TWIN Wiskunde-Fysica en zet me al bijna twee jaar met plezier in als studentenvertegenwoordiger
in de POC. Ik zou dit engagement dan ook graag verder willen zetten in het komende jaar, in de
hoop mijn medestudenten weer te kunnen verdedigen in de POC om zo de stem van de student
te laten horen. Deze stem is niet enkel belangrijk voor het belang van de student, maar vormt
volgens mij ook een belangrijke component om de opleiding Wiskunde steeds weer beter te maken
en garandeert zo de kwaliteit van onze opleiding. Afgelopen twee jaar heb ik er dan ook enorm
hard van genoten om mijn medestudenten te kunnen vertegenwoordigen op deze vergaderingen en
ervoor te zorgen dat de studentenstemmen daar ook meetellen.

Jasper Dekoninck
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Beste Kiescomité 
 
Het afgelopen jaar heb ik al actief aan de POC vergaderingen deelgenomen en meegewerkt              
aan de lopende dossiers. Dit heeft al voor veel interessante ervaringen gezorgd, en ik heb               
ook al veel bijgeleerd over hoe de POC werkt. 
 
Ik zou dan ook deze nieuw verkregen kennis graag omzetten in nog betere             
vertegenwoordiging voor de wiskundestudent. Daarom zou ik me ook graag in mijn laatste             
jaar aan de universiteit weer kandidaat stellen voor de POC Wiskunde.  
 
Groetjes 
Karim Réga 



Beste studenten

Beste voorzitter van het kiescomité

Ik ben Michaël Liefsoens en zit in de derde fase van de bachelors wiskunde en fys-
ica. Volgend jaar wil ik me opnieuw inzetten om over het onderwijs in de opleiding
wiskunde na te denken en het te verbeteren. Ik heb ondertussen al redelijk wat er-
varing met studentenvertegenwoordiging en wil deze dan ook goed gebruiken komend
academiejaar.

Voor mij betekent vertegenwoordiging samenwerken met een team van geëngageerde
mensen en een kans op zelfontplooiing en -ontdekking. Ik heb de afgelopen twee
jaar erg veel bijgeleerd en samen met het POC-team veranderingen mogelijk gemaakt
binnen de opleiding wiskunde. Ik ben geëngageerd om deze verantwoordelijkheid nog
eens op te nemen en verder bij te leren.

Om deze redenen stel ik me via deze weg kandidaat voor de POC Wiskunde voor
volgend academiejaar. Ik hoop hier samen met mijn mede POC’ers te mogen waken
over het onderwijs en verder te sleutelen aan de opleiding wiskunde.

Met vriendelijke groeten
Michaël Liefsoens

1



 

Ik zou graag opkomen als stuver voor de POC Wiskunde in 2020-2021. Ik zit zelf in het 3de jaar van 

de bachelor Wiskunde. 

Ik kom graag op komend schooljaar omdat ik het gevoel heb dat ik me nuttig kan maken in de POC 

als studentenvertegenwoordiger. Net zoals dit jaar ben ik van plan de belangen van de studenten te 

blijven verdedigen. 

 

Simon Janssens 



Ik ben Wout Croux, momenteel zit ik in mijn derde bachelor wiskunde en ik kom op voor de POC 

wiskunde. In de POC worden met professoren, assistenten en studenten beslissingen gemaakt over 

de opleiding wiskunde en zijn toekomst. Uiteraard is het heel belangrijk dat hier studenten inzitten 

die problemen met de opleiding of bepaalde vakken zien of te horen krijgen van hun 

medestudenten, zodat ze die kunnen aanpakken op de POC.  

Ik heb nu al bijna 2 jaar ervaring in de POC en ik zou dit engagement volgend jaar graag 

verderzetten. Aangezien ik al 3 jaar wiskunde ben aan het volgen ken ik de opleiding en mijn 

medestudenten goed en ik zou volgend jaar graag als masterstudent in de POC zitten. 

Met vriendelijke groeten 

Wout Croux 

 


